

Notice

The Central to Mid-levels Escalator and Walkway System

— Intermittent Closure of Elgin Street and Peel Street

To facilitate the refurbishment of the Central to Mid-levels Escalator and Walkway System, the sections of the System between Caine Road and Elgin Street (i.e. escalators 14E and 15E) have been suspended in early December 2018 till mid-April 2019. To facilitate loading and unloading activities, Elgin Street and Peel Street will be intermittently closed during the period specified below. Pedestrians to the affected area are advised to use public transport and alight along Staunton Street, Hollywood Road and Arbutnot Road.

Appropriate measures will be implemented to minimize the disruption. For details, please refer to the notice on site / project's website or call our 24-hour hotline at 2166 7682. Sorry for any inconvenience caused.

通告

中環至半山自動扶梯系統

— 伊利近街及卑利街間歇性封閉

為配合中環至半山自動扶梯系統更新工程，該系統介乎堅道及伊利近街的路段（即自動扶梯14E及15E）已於二零一八年十二月初暫停服務，直至二零一九年四月中。為配合大型吊運工作，伊利近街及卑利街將會將於下列時段實施臨時封路措施。行人如需前往受影響路段，建議使用公共交通工具並於士丹頓街、荷李活道及亞畢諾道落客點下車，再步行前往目的地。

封路期間會採取適當的措施，確保影響減至最低。有關詳情，請參閱工地通告／工程項目網頁，或致電24小時熱線2166 7682查詢。就上述工程帶來之不便，敬請見諒。

Closure Period 封路時段	From 18 to 21 February 2019 (Mon - Thur) 二零一九年二月十八日至廿一日 (星期一至四) 10:00 – 11:00; 14:00 – 15:00
	25 February 2019 (Mon) 二零一九年二月廿五日 (星期一) 10:00 – 11:00; 14:00 – 15:00

工程項目網頁



Project's Website